
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 18.09.2019 

      Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Anna Berešová, prítomných 
oboznámila s programom zasadnutia: 

 
1. Informatívna správa o výsledkoch činnosti škôl a školských zariadení      
    v školskom roku 2018/2019 
2. Informatívna správa o činnosti Športového klubu stolného tenisu  
3. Informatívna správa o činnosti Mestského hádzanárskeho klubu Junior 
4. Informácia o činnosti EASTERN WINGS Michalovce – florbalový    
    klub 
5. Rôzne            
 
Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie. 
 
Program rokovania  bol schválený všetkými prítomnými členmi. 
                      
 

R O K O V A N I E  
 

1. Informatívna správa o výsledkoch činnosti škôl a školských zariadení      
    v školskom roku 2018/2019 

Súhrnnú správu predložila Ing. K. Poláková, vedúca OŠaŠP  a Mgr. P. Kolesárová, odborný 
zamestnanec  ŠÚ 

- V zriaďovateľskej pôsobnosti mesta bolo v školskom roku 2018/19 8 plnoorganizovaných  
základných škôl s právnou subjektivitou, ktorých súčasťou sú  ŠKD, ŠJ a 7 CVČ, 8 materských škôl, z toho 
jedna s právnou subjektivitou a 1 základná umelecká škola.  Predložená správa obsahovala štatistické 
údaje, hodnotenie výchovno-vzdelávacej činnosti, prehľad projektov do ktorých sú  zapojené základné  
školy. Na  troch základných školách pracovala v uplynulom školskom roku školská psychologička.  Čo 
sa týka zhodnotenia záujmového vzdelávania na ZŠ a ZUŠ  boli realizované v 227 záujmových útvaroch, 
kde pracovalo 4 121 žiakov. Počas letných prázdnin bolo pripravených 6 turnusov letných  denných 
táborov a v oblasti športových prázdninových aktivít boli pripravené podujatia – XI. ročník letného 
prázdninového mestského turnaja v malom futbale ,,O pohár primátora mesta“, XI. ročník 
michalovského  letného streetballu. Taktiež sa uskutočnil Medzinárodný letný tábor partnerských 
miest v meste Jaroslaw. 

       Materské školy -  poskytovali  celodennú starostlivosť pre 925 detí v 43 triedach. V Materskej škole, 
S.H. Vajanského  5,  je zriadená trieda pre deti so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami, 
v ktorej bolo umiestnených 6 detí. V materských školách vyučovalo 94 učiteliek, ktoré spĺňajú 
kvalifikačné predpoklady. Správa obsahovala hodnotenie metodickej oblasti, výchovno-vzdelávacej 
činnosti v materských  školách, prehľad a charakter prebiehajúcich projektov do ktorých sú školy 
zapojené. 

Školské jedálne pri MŠ a ZŠ – v školskom roku 2018/2019 bol počet zapísaných  4 696 stravníkov, z toho 
detí a žiakov 3 862, dospelých 834. Z nich bolo 179 cudzích stravníkov a dôchodcov, opatrovateliek sa 
stravovalo 165. Správa obsahovala kvalifikačnú štruktúru, finančný limit na nákup potravín, režijné 
náklady, počet detí a žiakov v hmotnej núdzi schválených ÚPSVaR, nedostatky zistené RÚVZ, 



dodržiavanie kvality a biologickej hodnoty podávaných  jedál. V školskej jedálni pri ZŠ ul. J. Švermu 6 
sa zabezpečovalo diétne stravovanie pre bezlepkovú diétu v súlade s MSN.  Bola podaná správa 
k realizácii mliečneho programu a programu ovocie na školách.  

Údržba na školách  - bola v uplynulom školskom roku zabezpečená hlavne prostredníctvom organizácie 
Služby mesta Michalovce, podľa spracovaného harmonogramu opráv. V prípade potreby boli 
odstraňované vzniknuté havarijné stavy.  Najväčšou akciou bola rekonštrukcia MŠ na ul. S.H. 
Vajanského 5, ktorá prebiehala počas celého školského roka. 

Ing. K. Poláková, vedúca odboru ŠaŠp vyjadrila poďakovanie za mesto Michalovce a odbor školstva 
všetkým učiteľom a vychovávateľom aj ostatným zamestnancom škôl a školských zariadení za 
zodpovednú a náročnú prácu v uplynulom školskom roku. 

 

Mgr. E. Šimková – otázka pre Ing. Polákovú – Plánuje mesto diétne stravovanie aj na ostatných školách? 

     - Mesto zatiaľ neplánuje diétne stravovanie na ďalších školách. Na ZŠ na ul. Švermu 6 sa stravuje       
cca 7 žiakov. V prípade potreby, by mesto túto možnosť zvážilo. Avšak školské jedálne umožňujú 
rodičom doniesť vlastné hotové jedlo, ktoré je potom podávané  s tepelných ohrevom v jedálni podľa 
podmienok stanovených  RÚVZ. 

 

2. Informatívna správa o činnosti Športového klubu stolného tenisu  
-  správu predložil  tréner ŠK -  Eduard Maskaľ 
 
      V ŠKST pôsobí v súčasnosti 46 registrovaných hráčov, z toho 14 detí od 18 rokov. Do tréningového 
procesu je zapojených ďalších 10 – 156  detí v prípravke. Športový klub má 9 mužstiev. 
Mládež – Extraliga dorastenky, 1. liga mladší žiaci, 1. liga starší žiaci. V správe vyzdvihol domáce 
úspechy v sezóne 2018/2019 a medzinárodné úspechy. Okrem týchto úspechov mládež vybojovala 
ďalšie medaile na majstrovstvách východného Slovenska a na východoslovenskom pohári mládeže. 
Dotáciu od mesta klub použil výlučne na mládež  a to na materiálne vybavenie, štartovné a cestovné 
náklady. Stolný tenis je špecifický šport a napreduje. 
 
Ing. J. Eštok – otázka pre  p. E. Maskaľa – Ako môže byť mesto Michalovce klubu nápomocné? 

- Dotáciu mesta môže klub využiť tak, že sa bude zúčastňovať turnajov, taktiež na propagáciu 
tohto športu. Nakoľko sa trénuje v súkromných priestoroch JUDr. Blaška, príspevok mesta by 
klub využil na náklady energií v zimnom období. 

 
 
3. Informatívna správa o činnosti Mestského hádzanárskeho klubu Junior 
správu predložil predseda klubu - Mgr. Martin Bumbera 
 
     V súčasnosti pôsobia v klube tri družstvá. Starší žiaci, mladší žiaci a prípravka, ktorá pozostáva 
z dvoch častí a to 1. a 2. ročník ZŠ a 3. a 4. ročník ZŠ. Na ZŠ Pavla Horova a ZŠ ul. Krymská 5 sú vytvorené 
pre tieto kategórie vhodné podmienky. Na týchto školách prebieha nábor nových členov. Doposiaľ je 
prihlásených 47 členov. Klub sa zúčastňuje rôznych medzinárodných turnajov v minihádzanej 
a hádzanej - Sarius cup v Prešove, Kempa cup v Prešove, minihandball cup v Košiciach a minihádzaná 
v Bardejove. Klub sa zapája do projektu ,,Zober loptu a nie drogy“, v súčasnom ročníku  sa zapojili do 
projektu Slovenského zväzu.  V kategórii mladších žiakov je v súčasnosti 15 členov, ktorí sú registrovaní 
v Slovenskom zväze hádzanej a reprezentujú mesto Michalovce. V kategórii starších žiakov je 13 členov 
registrovaných v Slovenskom zväze hádzanej.  Športový klub teší progresívny nárast žiakov a ich záujem 
o tento šport.  



 
4. Informácia o činnosti EASTERN WINGS Michalovce – florbalový   klub 
správu predložil predseda klubu – Mgr. Gerhard Puchír 
      
     Cieľom tohto športového klubu je zabezpečiť a vytvoriť vhodné podmienky na športovanie mládeže 
v meste Michalovce. Klub v súčasnosti eviduje 164 riadnych  členov a 130 v CVČ/športovej príprave na 
ZŠ na ul. T. J. Moussona. Celkový počet je  294 členov. Klub sa venuje mládežníckym kategóriám 
chlapcov a dievčat od 6 do 18  rokov v družstvách mladšia prípravka až juniori/juniorky. 
Družstvá sa zúčastňujú týchto súťaží: Slovenský pohár vo florbale, Slovak florbal cup, Czech open, 
Prague games, Cassovia cup.  V spolupráci so ZŠ na ul. T. J. Moussona, klub pomáha pri vedení krúžkov 
florbalu, CVČ útvarov a od  5. ročníka športových tried zameraných na pohybovú prípravu – florbal. 
Klub spolupracuje so zväzom SZFB, nadáciou TV JOJ a SK liga. V najbližšej dobe v spolupráci s mestom 
Michalovce klub otvára projekt pre predškolské zariadenia v Michalovciach. Klub každoročne 
organizuje pre občanov mesta seniorskú i žiacku Mestskú florbalovú ligu o Pohár primátora mesta. 
Predseda klubu spomenul prehľad celoštátnych súťaží v roku 2018/2019, ktorých sa klub zúčastnil. 
 
Ing. F. Kaľavský – otázka pre Mgr. G. Puchíra – Ako klub vykrýva náklady na tento šport? 

- Dotáciu mesta využíva prevažne na náklady spojené s turnajmi a dopravou. Mesto je ústretové 
a poskytuje mestskú športovú halu. Úhradu ďalších výdavkov sa snaží klub riešiť 
prostredníctvom sponzorov. 

 

4. Rôzne 

Mgr. Anna Berešová oboznámila členov komisie so zmenou termínu zasadnutia komisie v mesiaci 
november. Všetci prítomní členovia zobrali túto zmenu termínu  na vedomie. 

 
 Na záver zasadnutia predsedníčka komisie poďakovala prítomným za spoluprácu a ukončila 
zasadnutie. 

 

    

                                                                                                                 Mgr. Anna Berešová 

                                                                                                              predsedníčka komisie 

 

 


